

**AMENDMENT TO BILL**

**MOVED BY:** Hon. John Streicker, Minister of the Public Service Commission

THAT Bill No. 304, entitled the *Act to Amend the Education Act*, be amended in clause 2 at page 1


(a) by replacing in the text of the new paragraph 169(w) of the *Education Act*, as enacted by that clause, the expression “school year” with the expression “school year, the principal must”;

(b) by deleting the new paragraph 169(x) of the *Education Act*, as enacted by that clause.

QUE le projet de loi no 304, intitulé la *Loi modifiant la Loi sur l'éducation*, soit modifié comme suit à l'article 2 de la page 1 :

a) en remplaçant, dans le texte du nouvel alinéa 169w) de la *Loi sur l'éducation*, tel qu'édicté par cet article, l'expression « chaque année scolaire, s'assurer » par l'expression « chaque année scolaire, le directeur s'assure »;

b) en supprimant le nouvel alinéa 169x) de la *Loi sur l'éducation*, tel qu'édicté par cet article.

6-April, 2022   
~~23-March, 2022~~


Date Submitted



Signature

(To be filled in by Clerk's Office)

April 6, 2022  
Date discussed

- |                                     |   |
|-------------------------------------|---|
| <input checked="" type="checkbox"/> | Carried  |
| <input type="checkbox"/>            | Carried as amended  |
| <input type="checkbox"/>            | Negatived   |
| <input type="checkbox"/>            | Time expired  |
| <input type="checkbox"/>            | Debate adjourned  |
| <input type="checkbox"/>            | Ruled Out of Order  |
| <input type="checkbox"/>            | Unanimous consent to withdraw   |